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1. Lasteaia remont 

Jana Kroll: Lasteaia hoone remont kulgeb graafikujärgselt. Kuna hoone on vana, siis on 

remondi käigus tulnud välja mõned lisatööd. Samuti on tekkinud lisatöid kolimise ja remondi 

käigus saadud veekahjustuste tõttu.  

J.Kroll tutvustas ruumide paiknemist renoveeritud hoones, muudatusi ruumide kasutamisel, 

värvilahendusi, mida kasutatakse renoveeritud hoone viimistlemisel ning inventari ja mööbli 

uuendamise plaane. 

Arutati rühmaruumide siseviimistlust. 

Hoolekogu ettepanek on, remondi käigus tehtaks ära kõik värvimistööd, ka rühmaruumi seinte 

värvimine, et ei oleks vaja lähiaastatel taas remonti korraldada. 

Hoolekogu liikmed on nõus aitama värvi hankimiseks rahastuse leidmisel: näiteks korraldada 

heategevuslaat, korjandus, leida sponsorid. Ollakse valmis aitama ka värvimistöödel. 

J.Ojala: Loodan, et lähiajal leitakse võimalus ühe lasteaia üldkasutatava tualeti muutmiseks 

inva WCks. 

 

2. Asenduspindade info 

J.Kroll: Lasteaia elu asenduspindadel on sujunud rahulikult. Väikeseid sisseelamisraskusi oli 

märgata vaid kõige nooremate laste juures. Muudatustega harjumine on läinud eakohaselt. 



 

3. Tagasikolimine lasteaia hoonesse 

J.Kroll: Tagasikolimine septembrikuus, nagu esialgselt plaanisime, meil ei õnnestu, kuna 

lasteaia hoonet ei saa võtta kasutusele osade kaupa. Majja saame siis, kui kogu hoones on 

remont lõppenud ja on saadud renoveerimise järgselt kasutusluba. 

Loodetavasti õnnestub mööbli ja inventari tagasiviimist alustada oktoobris ja novembris juba 

etappide kaupa rühmade sissekolimist – sisseelamist. Täpsed kuupäevad sõltuvad sellest, kui 

ulatuslikult õnnestub teha hoolekogu algatatud ettepaneku põhjal lisa värvimistöid, mis ei ole 

algses projektis sellises mahus planeeritud. 

 

4. Suverühmad 2024.a juunis ja augustis 

J.Kroll: Suverühmade nimekirjad on koostatud lastevanemate avalduste alusel. 

Suverühmad asuvad juunis ja augustis: 

Mesimummid, Pääsusabad ja  Tibud – pastoraadis, 

Õnnetriinud, Hundud, Põrnikad, Ruudi - algklasside majas. 

Rühmade töötajad võivad suverühmades muutuda seoses puhkustega. 

 

 

5. 2024/2025 õa rühmade komplekteerimine, laste arv rühmades 

J.Kroll: Enne remonti lootsime, et saame septembrist alates lasteaeda vastu võtta lapsed, kes 

on sügisest lasteaeda tulemas, kuid septembrist me seda siiski teha ei saa. Kuna jätkame 

septembris asenduspindadel, olen küsitlenud kodus olevate laste vanemaid. Enamik neist 

lastest saab olla kodus kuni lasteaiahoonesse tagasikolimiseni ehk siis novembrini. 

Vajaduspõhiselt saavad lapsed lasteaeda ka varem tulla. Kõik otsused teeme koostöös 

lastevanematega. 

Praeguste rühmade lapsed saavad kõik tagasi lasteaeda tulla alates septembrist. 

Rühmade nimekirjade muudatused saadetakse lastevanematele augustis. 

Uue õppeaasta algul septembris ja oktoobris töötavad rühmad asenduspindadel: 

• Õnnetriinud ja Põrnikad – koolimajas, 

• Mesimummid, Pääsusabad ja Tibud – pastoraadis, 

• Ruudi – seltsimajas, 

• Hundud – Ebaveres, 

• Mõmmi ja Päiksekiir – muuseumis (rühmad on muuseumis eraldi ruumides) 

 

J.Kroll: Uuel õppeaastal on lasteaias planeeritud avada väikerühm. Rühmade nimekirjad, mis 

hakkavad kehtima lasteaia hoonesse tagasi minnes saadetakse lastevanematele oktoobris.  

Lasteaiakoha soovijaid on palju. Osad lapsed on hetkel järjekorras. 

Lasteaia tavarühmas on lubatud laste arv 20. Rühmade jaoks, kus on nimekirjas rohkem lapsi  

on vaja kinnitada suurem laste arv. Selle otsuse saame teha rühmade kaupa augustikuu 

hoolekogus. 

G.Lainevee: Mille põhjal valitakse lapsi väikerühma? 

J.Kroll: Väikerühma laste nimekirja komplekteerin lähtuvalt Rajaleidja nõustamiskomisjoni 

soovitustest. 

 

 

6. Kevadised üritused lasteaias 

J.Kroll tutvustas lasteaia koolieelikute kevadisi ühisüritusi: 

• Ekskursioon Elistvere loomaparki – lasteaia kingitus koolieelikutele, 

• Koolieelikute osalemine Lääne-Virumaa lasteaeda muusikapeol Rakvere Vallimäel, 



• Mõmmi ja Päiksekiire rühma lõpupeod seltsimajas. Lõpupidudel on olemas lasteaia 

poolt fotograaf. Peo pilte saab tasuta alla laadida lingilt, mille avaldame ELIISis. 

ELIISi ligipääs jääb koolieelikute vanematele juuni lõpuni. 

 

7. Lasteaia dokumentatsiooni korrigeerimine 

J.Kroll: Hetkel uuendame lasteaias töötajate ametijuhendeid ja töökorraldusreegleid. Sügisest 

jõustuvad struktuurimuudatused, mis puudutavad lasteaia töötajaid.  

J.Kroll palus hoolekogu liikmetel üle vaadata lasteaia kodukord ja saata muudatusettepanekud 

direktorile 15.augustiks 2024.a. 

 

8. Lasteaiale nime panek ja logo uuendamine 

J.Kroll: Edastasin eelnevalt hoolekogu liikmetele teate uurida lastevanemate meelestatust 

lasteaiale nime paneku ja logo muutmise osas. Lasteaia logo tuleb ka renoveeritud 

lasteaiahoone fassaadile. 

Toimus arutelu.  

Hoolekogu liikmed arutasid teemat lastevanematega ja hoolekogu arvamus on, et lasteaiale 

eraldi nime ei ole vaja. Lasteaia praegune logo on sobiv, kujundust võiks värskendada. Anti 

soovitus uuendada lasteaia kodulehekülje välimust. 

Hoolekogu soovitas lasteaiahoone fassaadile vaid logo, eraldi nime „Väike-Maarja Lasteaed“ 

väljatoomist ei peetud vajalikuks, kuna nimi kajastub juba logol. 

 

 

9. Info. Küsimused 

• Jana Kroll: Lastevanematele on saadetud info palvega osaleda Haridus- ja Noorteameti 

poolt korraldatud rahuloluküsitluses. Küsitlus korraldatakse lastevanematele ja lasteaia 

õpetajatele ning õpetaja abidele. Hetkel on küsitluse lõpptähtaega pikendatud. 

J.Kroll: Palun jagage infot küsitluses osalemise kohta. 

• J.Kroll: Hetkel on käimas konkurss lasteaeda rühmaõpetaja - eripedagoogi ja 

logopeedi leidmiseks. Siiani ei ole tulnud ühtegi kandideerimissoovi. 

H.Soidla: Millistes väljaannetes on kuulutus avaldatud? 

J.Kroll: Hetkel on kuulutus avaldatud sotsiaalmeedias ja valla infolehes. Kui konkursi 

tulemusel töötajaid ei leita, jätkame töötajate otsimist laiemalt. 

• Arutati lasteaia hoone juures asuva õueala lukustamist renoveerimise lõppedes. 

J.Kroll: Õueala lukustatakse kui on teada, kuidas tagame igal ajahetkel päästeameti 

ligipääsu hoonele. 

• Järgmine hoolekogu koosolek toimub 22.augustil, algusega kell 17:00 algklasside 

majas. 

 

 

 

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/ 

J.Kroll         S.Orro 

koosoleku juhataja       protokollija 


